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Commissie standaardrijden 
                   

Asten, oktober 2023 
 
Beste standaardrijders, juryleden en commissieleden, 
 
Tijdens gildedagen rijden wij momenteel het dressuurtoernooi in een ring van 30 x 60 meter. 
Omdat dit nogal wat nadelen heeft is het idee ontstaan om te kijken of we kunnen rijden in 
een ring van 20 x 40 meter (een standaard manegebak). 
Dit heeft de volgende voordelen: 

1. het is makkelijker een terrein te vinden dicht bij het publiek 
2. de afstand tussen de ruiter en het publiek is kleiner 
3. de proef, met name het stapgedeelte, duurt wat minder lang 
4. je kunt "thuis" oefenen in een normale manegebak 
5. de proef kan worden voorgelezen tijdens het oefenen 
6. de drempel om ook deel te nemen aan het dressuurtoernooi wordt mogelijk kleiner 
7. het toernooi kan in de winter of tijdens slecht weer binnen plaatsvinden 

Indien de proef voorgelezen zou worden wordt het publiek er meer bij betrokken. 
Dit is vooralsnog niet de bedoeling, maar het overwegen en proberen waard. 
 
Bijgaand vind je een tekening van het stap- en drafgedeelte van de proef en de voorleestekst. 
Zoals je kunt zien is het drafgedeelte van de proef hetzelfde gebleven. 
Het stapgedeelte is anders, omdat in de 20/40 ring de wendingen te klein werden. 
Dit gold met name voor de "8" op de halve baan, deze ligt nu in de lengte en is zelfs groter. 
 
De bedoeling is dat de proef deze winter door de ruiters uitgeprobeerd wordt. 
Wij zijn benieuwd wat de ruiters, maar natuurlijk ook de overige betrokkenen, er van vinden. 
 
Je bevindingen kun je mailen naar jmhsteenhuis@gmail.com 
 
Op 16 maart volgend jaar is de volgende vergadering van de federatiecommissie 
standaardrijden. 
Dan zullen we jullie bevindingen bespreken. 
Afhankelijk hiervan kunnen we besluiten direct over te gaan naar de nieuwe proef of om het 
zomerseizoen ook nog als proefperiode te gebruiken. 
Indien besloten wordt om over te gaan naar de 20/40 ring zullen ook het 
beoordelingsformulier en het reglement moeten worden aangepast. 
 
Antoon van Duijnhoven (vz) en Jos Steenhuis (secr.) 


